



schneider

Tailored to Your Business



Working Group
Additive Manufacturing

AS-Schneider ist ein modernes, international aufgestelltes Familienunternehmen und setzt mit einer über 140-jährigen Tradition und Erfahrung auf den engen Kontakt zu den Kunden und auf technologischen Fortschritt.

Mit rund 350 Mitarbeiter/innen zählt AS-Schneider zu den weltweit führenden Herstellern von Industriearmaturen für die Mess- und Regeltechnik sowie Double Block & Bleed Kugelhähnen. Im Bereich Ventile für Großdieselmotoren (Schiffsantriebe, Stromerzeugung) ist AS-Schneider Weltmarktführer.

AS-Schneider is a modern, internationally established family company and relies on close contact to customers and on technological progress with over 140 years of tradition and experience.

Today, AS-Schneider is among the world's leading manufacturers of Instrumentation and Pipeline Valves with approximately 350 employees. In the niche Industrial Valves for Large-Bore Diesel Engines, such as those used in ship engines and for power generation, AS-Schneider is the market leader worldwide.